
ACTA DE L'ASSEMBLEA DEL 2 DE SETEMBRE 2015
CERCLE DE PODEM – ALGIRÓS

ORDRE DEL DIA:

1. Acta de l'Assemblea anterior.

2. Informe de la reunió Intercomisiones del 26 d'agost de 2015

3. Precs i preguntes

1. ACTA

Tenint en compte que l'acta de l'Assemblea realitzada el 5 d'agost havia sigut difosa 48 
hores abans (en Facebook), després d'haver-se donat explicacions i interpretacions no
coincidents sobre l'endarreriment, es va acordar:

Ajornar la discussió de l'Acta per a la pròxima Assemblea (el dimecres 7 d'octubre) i 
reexpedir-la per correu electrònic, com tots els documents de l'Assemblea, per a un major 
accés als mateixos.

2. INTERCOMISIONES

A la reunió de Intercomisiones van acudir les següents persones:

• De la Comissió d'Organització : Victor, Rosa, Patri
• De la Comissió de Finances: Mirell
• De la Comissió de Participació i Desenvolupament: Rosa, Patri
• Del Cercle: Xelo.

Els punts proposats per a la pròxima assemblea van ser els següents:

1- Del Cercle; Chelo:
A. Arreplegar opinions dels assistents en la pròxima Assemblea, sobre dinàmica del 
cercle.
B. Propostes dels assistents sobre diversitat de temàtiques a tractar en futures 
Assemblees.

2- Per la Comissió d'Organització:
A.- informació de les diferents Comissions.
A.1.- Informació sobre les diferents Comissions
A.2.- Tractament de les reunions de Intercomisiones, Assemblees o un altre tipus de 
reunions de treball. Propostes organitzatives.
A.3.- Blog de Algirós. Proposta d'ampliació de continguts en la mesura del seu suport.
B.- Gestions realitzades per la Comissió d'Organització:
B.1.- Validació del Cercle. Situació actual.
B.2.- Constitució del Cercle com a associació. Pros i Contres. Debat i aportacions per 
membres de l'Assemblea.
B.3.- Local per a reunions. Gestions realitzades. Debat i aportacions dels membres de 
l'Assemblea.



3.- Per la Comissió de Participació i Desenvolupament:

A.- Àrea de Municipalismo. Treballs desenvolupats per les diferents comissions del Cercle 
de Algirós.

DISCUSSIÓ:

La discussió es va centrar en la dinàmica del Cercle i de les assemblees, reiterant-se les 
oposades interpretacions que hi ha sobre els objectius, tasques i adscripcions de les 
comissions d'Anàlisis i de Participació i Desenvolupament (alguns/es entenen que hi 
ha duplicitats innecessàries i inconvenients i altres/es possibles i saludables 
complementarietats), així com sobre el procediment seguit per a aprovació de la segona 
en l'Assemblea del 5 d'agost. Els principals aspectes discutits van ser:

• Pertinència i conveniència de discutir (o no) aspectes interns de PODEM i del 
Cercle en unes reunions públiques que tenen un doble caràcter des que 
l'Assemblea Ciutadana Estatal (d'octubre de 2014) formalitzara a PODEM com a 
partit polític: Segueixen sent assemblees ciutadanes (obertes) però també són 
reunions partidàries (i per tant, no tan obertes).

• Reconsideració (o no) de la votació realitzada en l'anterior Assemblea, per la qual 
es va aprovar la creació de la Comissió de Participació i Desenvolupament, 
tenint en compte els requisits que es plantegen en l'Article 59 del Document 
Organitzatiu, a saber:

◦ Quòrum mínim del 10% dels inscrits de PODEM: Si hi ha 150 persones 
inscrites en el Cercle de Algirós (xifra a confirmar) i van votar 15 persones 
(havent-se retirat ja algunes), s'entén que sí es complia amb el quòrum mínim 
a l'inici de l'Assemblea.

◦ Procés de votació que complisca amb els degut requisits d'anunci,
exposició pública del cas i debat: Si la proposta de crear la nova Comissió (i
lliurament de l'esbós amb els seus objectius) es va fer en el punt de Precs i 
Preguntes, sense anunci ni informació o exposició pública prèvia; encara que 
va haver-hi debat, alguns/as consideren que no es compleix amb aquest 
requisit i plantegen la reconsideració del tema i corresponent votació.

◦ -Un quòrum mínim del 50% de votants respecte als quals van iniciar 
l'assemblea: Es va complir.

• La Comissió d'Anàlisi va presentar i va repartir un resum del que anava a ser 
l'informe del Diagnòstic de Algirós i es va dir que es remetria als Consells en breu. 
També es va comentar la seua fonamentació teòrica en la Participació, el
Desenvolupament Humà, la Gobernanza Democràtica i l'Apoderament.

• Elena va dimitir com a portaveu de la Coordinadora de Cercles per motius de 
bloqueig d'assumptes procedents d'aquesta Coordinadora, la qual cosa feia molt 



difícil treballar. Igualment, va exposar la seua retirada del Cercle perquè no
s'abordaven diverses situacions (acta esbiaixada, retenció d'acta, votació en 
intercomisiones, forma de duplicar comissions, etc.).

3. PRECS I PREGUNTES

• Es va suggerir a tots/es els/les assistents (15, havent sigut 18 en el moment de
major concurrència), assistir a la reunió de la Comissió d'Anàlisi ampliada,
convocada per al dimecres 9 de setembre (en Tendur, 19:00 h), en continuïtat de 
la realitzada el 24 d'agost amb la coordinació de Jaime Paulino, Secretari del CCM.
Es va considerar de particular importància l'assistència de les persones que (per 
diferents raons) van manifestar estar considerant el seu retir de la participació 
activa en el Cercle i/o en les seues comissions.

• Es va conformar un Grup de Treball per a preparar una primera xarra-col·loqui 
(com a inici del curs polític després de l'estiu). Es van apuntar Xelo, Gustavo i 
Víctor els qui van acordar fer una reunió preparatòria el dissabte 5 de setembre, 
oberta als qui volgueren sumar-se.


